
Sent: Monday, July 11, 2022 5:31 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject:  

 

Уважаема госпожо Благова, 

Уважаеми общински съветници, 

  

Моля да не бъдат въвеждани почасовите билети,преди да бъдат направени 

точни финансово-стопански сметки с колко точно ще намалеят приходите 

на ЦРМ и съответно с колко точно ще трябва да се бръкне общината за 

дофинансиране след промените. 

С уважение: Таня Кирова 
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